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ÅBEN REFERAT 
BLR Bestyrelsesmøde - Torsdag den 5. december 2024, kl. 19:00 
 
Medlemmer:  Tine, Pernille, Majbritt GL, Malene, Mai-Britt, 

Majbritt L 
Afbud: Jens 
 

Suppleanter:  Jacob  
 

Punkt 1  Godkend referat fra sidst Gennemgang (5 min) Jens 

Referat Godkendt  

Punkt 2  Udestående opgaver fra tidligere møder Se liste under dagsorden… Gennemgang (5 min)  Jens 

Referat Gennemgået 

Punkt 3  Økonomi  Orientering (5 min) Fast punkt 

Referat Drøftet – Solcelleprojektet er igangsat og beløb fra fonde/kommune er under udbetaling 

Punkt 4  Til og fra personalet Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Drøftet 

Punkt 5  Elevheste Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Drøftet – Vaccine planlægges til 29. december (Malene) 
Elevhestene trænger til nye dækkener - Der bestilles nye til alle elevheste (Tina)  
Der bestilles sadelmager til elevhestene, der er et par stykker der har udfordringer med de sadler vi har til rådighed 
(Malene) 

Punkt 6  Undervisning Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Der afholdes møde med undervisere 10. december for at drøfte, undervisningsmetoder, belastningsskema og øvrige 
forhold der berører både lørdagshold, hverdagshold og ridefys. 

Punkt 7  Privat stald Drøftelse (10 min) Fast punkt 

Referat Den nye rulleport i privatstalden binder – Jacob kigger på det. 

Punkt 8  Medlemmer har ordet  
Forespørgsel på om man kan flytte alt undervisning om fredagen 30 min 
senere. Så første hold begynder 16:30-17:30 og andet hold 17:30-18:30. 

Drøftelse (10 min) Fast punkt 

Referat Godkendt, Steffanie melder ud på holdet de næste par uger – ændringen træder i kraft pr. 3. januar. 

Punkt 9  Solceller 
Status på projekt – opbevaring af solceller til montering. 

Referat Der er fundet opbevaring til Solcellerne – montering sker i løbet af december/januar under hensyntagen til ridefys. 

Punkt 10  Vedligeholdelse af bane 
 

Referat Drøftet 

Punkt 11  Prisliste – revidering/præciseringer 
Prislisten ændres sådan at prisen for ridning på egen hest i 
undervisning/hold, nu er indeholdt facilitetsgebyr. Det betyder at prisen pr- 
1. januar er den samme uanset om man rider på egen hest eller man låner 
af rideskolen.  

Drøftelse (10 min) Mai-Britt L 

Referat Godkendt 

Punkt 12  Møde med ridefys 
Mødet var planlagt til 6. december, men rykkes på grund af sygdom, til 
januar 

Drøftelse (10 min) Majbritt 

Referat - 

Punkt 13  Medlemsmøder / opstalder møder? Drøftelse (10 min) Jens 

Referat Der indkaldes til opstalder møde i februar, medtages på bestyrelsesmøde i januar. 

Kageturnus:  
Januar: Mai-Britt L 
Februar: Tine 
Marts: Jens 
April: Majbritt L 
Maj: Pernille 
Juni: Mai-Britt L 
August: Majbritt GL 
September; Malene 
Oktober: Jacob 
November: Nicole 
December: Julefrokost 
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Punkt 14  Juleplanlægning – mugning- og fodrevagter 
Status? 

Drøftelse (10 min) - 

Referat Der skal laves en plan for jule fodring og mugning. Jan har ferie fra den 25. december efter morgenvagten,  
og frem til og med 1. januar. Mai-Britt laver et opslag i opstalder gruppen på FB, og klargør foder- og mugeplanen til  
perioden. Planen opsættes i stalden senest den 25. december. 

Punkt 15  Planlægning af kommende aktiviteter Drøftelse (10 min) Fast punkt 

Referat Generalforsamling skal afholdes inden udgangen af februar – Jens indkalder. 

Punkt 16  Eventuelt Ordet frit (15 min) Fast punkt 

Referat Bordet rundt, ingen referat 

Punkt 17  Punkter til kommende møde Drøftelse (5 min) Fast punkt 

Referat Generalforsamling 
Opstalder møde primo februar 
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Udestående opgaver fra tidligere møder: 

HVAD STATUS HVEM 

Fra stævneudvalget, ønske om: 
• Højtaler og mikrofon 

 

Højtaler projektet bliver udført i foråret 2025, 
hvis der er budget til det.  
 

Majbritt Lindblad 

November    

Tilret hjemmeside vedr. reservation af bokse i privatstald Igangværende Mai-Brit L 

December    

Ønske om der afholdes ”ryttermærkekursus” Igangværende Tine / Jens 

Maj    

Hegn rundt om jordfolde 
 

Igangværende  Majbritt GL/Jens 

November    

Ønske om varmtvandsbeholder ved vaskeplads Ønske noteret – ikke prioriteret pt.  

Ønske om at der opsættes skilt på Broagervigvej om at der kan 
være glat 
 

Pernille undersøger ved vejdirektoratet Pernille 

Ønske om varmtvandsbeholder ved vaskepladsen 
 

Ønske noteret – ikke prioriteret pt.  

 

Opgaver til BLR dag 

Udebokse skal færdiggøres 
Reparation af pallemøbler 
Bogstaver på dressurbanen 
Dræn ved privatstalden 
Ønske om at der laves en skydeport på højreside af privatstalden 
 

 

 

 

Ønsker til Fondssøgning: 

Baneplanner  Lisa 

Dækkener til elevheste  Lisa 

 

Økonomisk prioriteringsliste 

• Ny pony 
• Nyt låsesystem til de resterende døre (sekretariat) i stalden 
• Højtalere til udebanerne 


